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Protokół 

z Zebrania Wiejskiego Sołectwa  Prusinowice 
przeprowadzonego w dniu 26.08.2024 r. 

1. Zebranie rozpoczęło się o godz. 18:20 i trwało do godz. 18:54. W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy 
sołectwa, wg listy obecności tj. 33 osoby oraz:  

- Burmistrz Miasta i Gminy Lutomiersk, Pan Jarosław Dębski, 
- Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Lutomiersk, Pan Krzysztof Paczkowski, 
- Radna zasiadająca w Radzie Miejskiej w Lutomiersku, Pani Agnieszka Grzelak. 

2. Na przewodniczącego zebrania zwykłą większością głosów wybrano: sołtysa Sołectwa Prusinowice, 
Michała Nowickiego. 

Na protokolanta wybrano: przewodniczącego Rady Sołeckiej w Prusinowicach, Marcina Włodarczyka. 

3. Przewodniczący zebrania na podstawie listy obecności stwierdził, iż zebranie wiejskie jest prawomocne 
do podejmowania uchwał, ponieważ w zebraniu uczestniczyło 33 mieszkańców Sołectwa Prusinowice, 
co stanowi 12 % osób uprawnionych do głosowania. 

4. Przewodniczący zebrania przedstawił porządek zebrania: 

1. Powitanie uczestników zebrania. 
2. Wybór prowadzącego zebrania i protokolanta. 
3. Stwierdzenie ważności zebrania. 
4. Przedstawienie planu zebrania i jego zatwierdzenie przez mieszkańców. 
5. Omówienie propozycji zgłoszonych do realizacji ze środków funduszu sołeckiego na rok 2025, 

dyskusja i głosowanie nad propozycjami. 
6. Zapoznanie uczestników z projektem uchwały i wniosku. 
7. Przyjęcie uchwały o akceptacji wniosku do funduszu sołeckiego. 
8. Wolne wnioski 
9. Zamknięcie obrad 

Porządek obrad został zatwierdzony ilością głosów: „za” 33, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 0. 
W wyniku głosowania porządek został przyjęty. 

5. Streszczenie przebiegu obrad (omówienie, dyskusja i głosowanie nad propozycjami zadań): 

Przewodniczący zebrania otworzył dyskusję nad propozycjami przedsięwzięć do realizacji ze środków 
funduszu sołeckiego. W toku dyskusji zgłoszono następujące propozycje, uzgadniając jednocześnie kwotę 
środków do zabezpieczenia na potrzeby ich realizacji: 

- zakup lodówki do miejsca spotkań mieszkańców – 2000 zł, 
- pokrycie kosztów utrzymania (prąd, ogrzewanie i inne) miejsca spotkań mieszkańców – 5000 zł, 
- organizacja pikniku rodzinnego dla mieszkańców – 7000 zł, 
- zakup grilli na potrzeby użytku przy okazji wspólnych spotkań mieszkańców – 1800 zł, 
- zakup mikrofonów bezprzewodowych na potrzeby prowadzenia spotkań i uroczystości w Sołectwie – 
500 zł, 
- zakup klimatyzatora do miejsca spotkań mieszkańców  – 6032,59 zł. 
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Poza wymienionymi powyżej propozycjami, rozważano jeszcze pomysł wymiany agregatu w chłodni 
w miejscu spotkań mieszkańców oraz zakup kruszywa na potrzeby wyrównywania i utwardzania dróg 
gminnych przebiegających w pobliżu mieszkańców sołectwa. W toku dyskusji zadecydowano, aby we 
wniosku nie zamieszczać niniejszych pomysłów. W kwestii agregatów, poinformowano zebranych 
o podejmowanych działaniach naprawczych. W temacie utwardzania dróg ustalono, aby stosowne 
zgłoszenia odnośnie potrzeby naprawy konkretnych odcinków przekazać do Urzędu Gminy (mowa była 
przede wszystkim o fragmencie drogi w Prusinowicach – Borku, od strony miejscowości Majówka). 

Poruszono również temat drogi powiatowej przebiegającej przez Prusinowice. Zgłoszono pomysł, aby 
sfinansować z budżetu sołeckiego projekt drogi rowerowej mającej przebiegać wzdłuż drogi powiatowej. 
W toku dyskusji wyjaśniono problemy proceduralne z tym związane (m .in. brak możliwości 
wydatkowania pieniędzy z budżetu sołeckiego na zadania przypisane powiatowi). Omówiono również 
problemy związane z bezpieczeństwem poruszania się po drodze powiatowej (strome, pozarywane 
pobocza jezdni, słaba widoczność w nocy z uwagi na brak wymalowanych pasów oraz brak oświetlenia). 
Obecni na zebraniu przedstawiciele władz gminy zreferowali swoje działania podejmowane w tej kwestii. 
Ustalono, aby w razie potrzeby, działania przedstawicieli gminy oraz radnych powiatu z obszaru gminy 
wspomóc poprzez złożenie odpowiednich wniosków lub uchwał podjętych przez sołectwo.  

6. Przewodniczący zapoznał uczestników zebrania wiejskiego z projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia wniosku o przyznanie środków funduszu sołeckiego oraz z wnioskiem w sprawie przyznania 
środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2025, który zostanie złożony do Burmistrza Miasta 
i Gminy Lutomiersk. 

7. Głosowanie za przyjęciem Uchwały w sprawie uchwalenia wniosku o przyznanie środków funduszu 
sołeckiego: ilość głosów „za” - 33, ilość głosów „przeciw”- 0, ilość głosów „wstrzymujących się” - 0. 
Uchwała została przyjęta. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

8. Wolne wnioski 

W ramach wolnych wniosków mieszkańcy zgłosili potrzebę założenia strony sołectwa lub grupy 
dyskusyjnej dla mieszkańców na portalu Facebook. Przewodniczący zebrania poinformował o istnieniu 
od niedawna tego typu strony. Wywiązała się dodatkowo krótka dyskusja na temat usprawnienia form 
komunikacji w Sołectwie. 

Przewodniczący zebrania poprosił też obecnego na zebraniu Przewodniczącego OSP w Prusinowicach, 
Pawła Urbańskiego, o przekazanie zebranym informacji na temat złożonego do gminy wniosku 
o uwzględnienie odpowiednich środków w budżecie gminy na 2025 rok, które przeznaczone by były na 
remont i orynnowanie dachu w Sali OSP w Prusinowicach.  

9. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący zebrania wiejskiego podziękował wszystkim zebranym za przybycie. Obrady zamknięto 
o godzinie 18:54. 

Protokołował/a:               Przewodniczący Zebrania: 

...................................               .......................................... 


